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Orienteringssaker 

31/24 Orienteringssaker i møtet 21. mars 2024 15 

Eventuelt 

   

 
Sted 30.04.2024 
 
Bjørg Antonsen 
Leder 

Geir Skaug 
Sekretær 
 

 
 
 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling og saksliste ble godkjent uten merknader 
 
 
 
Godkjenning av protokoll 

Protokoll fra forrige møte ble godkjent uten merknader 
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Saker til behandling 

20/24 Avslutning av årsregnskap 2023 - første gangs behandling 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 25.04.2024 20/24 

 
Saksorientering 
Vedlagt ligger regnskapsoversikt, balanse samt andre dokumenter for regnskapsåret 
2023. Driftsregnskapet er avsluttet med et 0-resultat. Egentlig gikk Hunn menighet 
med et underskudd på 175,27. Økonomiforskriftens §17 sier da dette underskuddet 
skal dekkes inn ved å redusere tidligere avsetninger til fond. Det ble for 
regnskapsåret 2022 vedtatt å avsette kr. 15.774,20 til disposisjonsfond. Dette er nå 
redusert med merforbruket, slik at det for regnskapsåret 2022 nå er avsatt kr. 
15.598,93 til fond. 
 
For 2023 er regnskapet for Be&Hør «nullstilt» slik at tallene man opererer med kun 
gjelder Hunn menighet. Under følger en fremstilling av resultatet for de enkelte 
avdelingene i regnskapet: 
 

Avdeling Netto driftsresultat 

Totalt Kr. 0,00 

Avd. 10 – felles Kr 15.259,80 

Avd. 11 – undervisning Kr -17.042,90 

Avd. 12 – diakoni Kr -2.201,90 

Avd. 13 – kirkemusikk Kr. 3.985,00 

Avd. 14 – 
menighetsblad 

Kr. 0,00 

Avd. 15 – 
speiderrommet 

Kr. 0,00 

Avd. 16. benkeputer 
(avsluttet) 

Kr. 0,00 

 
Regnskapet skal nå til revisjon før menighetsrådet får det tilbake for endelig 
godkjenning. Først da kan disponeringer gjøres. 
 
Forslag til vedtak 
Fremlagte årsregnskap for 2023 med et regnskapsmessig 0-resultat oversendes til 
revisjon 
 
 
Møtebehandling 

Saksbehandler svarte på noen få spørsmål før regnskapet ble tatt til orientering 
 
Vedtak  

Fremlagte årsregnskap for 2023 med et regnskapsmessig 0-resultat oversendes til 
revisjon 
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21/24 Regnskap mot budsjett 1-3 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 25.04.2024 21/24 

 
 
Saksorientering 
Regnskapet for første kvartal 2024 viser et underskudd på 17.380,-. Av dette utgjør 
et underskudd på avdeling 14, Menighetsblad 36.386,-. Hunn menighet har derfor i 
realiteten et overskudd (mindreforbruk) på 19.006,- I tilsvarende periode i 2023 var 
overskuddet i Hunn menighet 13.668,-.  
 
Det er pr 31.03 offerinntekter på 9.585,- som ikke er utbetalt til offermottakere. 
Trekker man dette fra 19.006,- har Hunn menighet i realiteten et overskudd på 
9.421,- i første kvartal 2024 
 
Kolonnen «Budsjett 2024» er periodisert, dvs det er budsjettet for de tre første 
månedene. Husk at postene 11302 (Porto) og 12702 (Trykking) i all hovedsak er 
poster som tilhører menighetsbladet og derfor ikke påvirker Hunn menighet sitt 
regnskap. 
 
Fjorårets resultat er ikke disponert ennå. Det gjøres etter at revisor har godkjent 
regnskapet.  
 
 
Forslag til vedtak 
Hunn mh-råd tar regnskapsrapportene for perioden 1-3 2024 til etterretning 
 
 
Møtebehandling 

Saksbehandler svarte på noen få spørsmål knyttet til regnskapet for første kvartal 
2024 
 
Vedtak  

Hunn mh-råd tar regnskapsrapportene for perioden 1-3 2024 til etterretning 
 

[Lagre vedtak]  
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22/24 Behandling av søknad om støtte til tur til Taize for 4 LupY'ere 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 25.04.2024 22/24 

 
 
Saksorientering 
Vedlagt saken ligger søknad fra Trosopplæringen om økonomisk støtte til 4 
ungdommer fra Hunn menighet som skal reise til Taizé i påsken 2024 
 
Det er totalt 11 ungdommer i LupY som reiser og 4 av disse er fra Hunn menighet. 
Mh-rådet må ta stilling til om de ønsker å støtte disse 4 ungdommene økonomisk og i 
så fall med hvilket beløp. 
 
Saksbehandler har følgende innspill i saken: 

- Vardal mh-råd har vedtatt å støtte «sine» ungdommer med 1000,- pr ungdom. 
- Gjøvik mh-råd har signalisert at de ønsker å støtte «sine» ungdommer med samme 

sum pr. ungdom som Hunn og Vardal.  
- Hunn mh-råd har ikke budsjettert med denne type støtte i sitt budsjett 
- Hunn mh-råd har økonomiske muligheter til å gi støtte, men rådet må da huske på at 

«den samme kronen ikke kan brukes flere ganger». Et stadig overforbruk ift 
inntektene tærer naturlig nok på oppspart kapital og vil på ett tidspunkt måtte 
opphøre.  

- Ved å søke hvert enkelt råd om støtte, vil man kunne risikere at ungdommer fra ulike 
menigheter får ulik støtte. 

- Slike ekstra søknader som dette (og tidligere år til Superuka) gjør at det er vanskelig 
for menigheten å forholde seg til et vedtatt budsjett. 

 
 
Forslag til vedtak 
Hunn mh-råd vedtar å støtte Einar Grindal, Johanne Linéa Brevik, Mina Brevik og 
Sarah Louise Korstvedt med 1000,- pr person. Beløpet utbetales direkte til hver 
enkelt ungdom. Saksbehandler sørger for dette. 
 
 
Møtebehandling 

Saksbehandler orienterte om følgende: Etter at saksfremlegget ble produsert, har 
Vardal mh-råd blitt enige med Trosopplæringen om følgende ang utbetaling av 
støtten: 
 
Jeg (Bjørnar Nome, «LupY-rektor») skal ha møte de ungdommene neste uke og se 
på hva vi skal gjøre med pengene. Vi har snakket om flere muligheter; begynne og 
spare til neste år, bruke det på Taize samlinger gjennom året eller om de vil ha det 
utbetalt. Men det går til og bestemmes av ungdommene 
 
Hunn mh-råd bestemte seg for å følge samme modell for utbetaling.  
 
 
Vedtak  
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Hunn mh-råd vedtar å støtte Einar Grindal, Johanne Linéa Brevik, Mina Brevik og 
Sarah Louise Korstvedt med 1000,- pr person. Beløpet utbetales til 
Trosopplæringen som sammen med ungdommene bestemmer hvordan beløpet best 
kan brukes til Taize-rettet arbeid. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

23/24 Søknad om økonomisk støtte til Be og Hør 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 25.04.2024 23/24 

 
 
Saksorientering 
«Be og Hør» har sendt søknad til alle menighetene som er med og eier 
menighetsbladet. I vedlegget foreslår de et minimumsbeløp fra Hunn menighet på kr 
3 000,- 
 
I søknaden ber styret om at Hunn menighet bidrar med et minimumsbeløp på 3.000,- 
utover det som kommer inn på takkeoffer. Dette er en endring fra 2023 hvor rådene i 
større grad kunne velge mellom takkeoffer og/eller direkte bidrag.  
 
Menighetsrådet har vedtatt å sette opp 3 takkeoffer i år. I 2023 var det 3 takkeoffer 
hvor det 
ble gitt til sammen kr 6.020,- En utfordring med en endring i bidragsmodellen er at 
Hunn mh-råd ikke har budsjettert med dette beløpet utover de tre takkeofrene. Når 
det er sagt: Et eventuelt underskudd i Be og Hør må uansett dekkes inn av 
eiermenighetene. Saksbehandler anbefaler å støtte søknaden fra Be og Hør 
 
Til orientering er saksbehandler Hunn menighets representant i Be og Hør og har 
dermed vært med å støtte søknaden fra Be og Hør slik den nå er formulert. 
 
 
Forslag til vedtak 
Hunn menighetsråd vedtar å støtte Be og Hør med kr 3.000,- i tillegg til allerede 
oppsatte takkeoffer. 
 
Hunn mh-råd vil for 2025 innarbeide støtte til Be og Hør med 3.000,- i sitt budsjett 
utover det man får inn på takkeoffer.  
 
 
Møtebehandling 

Jens Dale orienterte litt om økonomien i Be og Hør utover det som står i 
saksfremlegget. Det skal blant annet være et samarbeide med Gjøviks blad om å 
dele ut giroer (se egen orienteringssak). Hunn mh-råd tar til orientering at økonomien 
i Be og Hør er krevende og støtter forslag til vedtak. 
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Alice refererte fra intervjuet med henne i bladet. Det er svært mange som var positive 
til artikkelen og det er mange som tydeligvis har lest bladet. Det er hyggelig å høre.  
 
Det ble en god, generell diskusjon om takkeoffer skulle gå til «Menighetens eget 
arbeide» eller til konkrete «underprosjekter» i menigheten. Dette er noe som tas opp 
igjen når takkeoffer for 2025 skal fordeles. 
 
Vedtak  

Hunn menighetsråd vedtar å støtte Be og Hør med kr 3.000,- i tillegg til allerede 
oppsatte takkeoffer. 
 
Hunn mh-råd vil for 2025 innarbeide støtte til Be og Hør med 3.000,- i sitt budsjett 
utover det man får inn på takkeoffer. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

24/24 Godkjenning av årsmelding for Hunn menighet 2023 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 25.04.2024 24/24 

 
 
Saksorientering 
Utkast til årsmeldingen for 2023 ligger vedlagt saken og må godkjennes før den 
legges frem for menighetsmøtet (menighetens årsmøte). 
 
Årsmeldingen kan være et viktig utgangspunkt for menigheten til å se utviklingen 
over flere år og dermed diskutere tiltak for å styre menigheten i den retningen mh-
rådet ønsker.  
 
Det blir for tidkrevende om dokumentet skal gjennomgås i detalj i møtet. Det er derfor 
viktig at hver enkelt har notert seg eventuelle feil og mangler i forkant av rådsmøtet. 
Saksbehandler ønsker at disse innspillende sendes inn før møtet slik at 
saksbehandler i møtet kan gi en oppsummering av alle innspill.  
 
Forslag til vedtak 
Årsmeldingen godkjennes med følgende endringer: 

- . 
- . 

 
 
Møtebehandling 

Det ble foreslått at enkelte personer som har vært trofaste frivillige i mange år burde 
nevnes med navn. Etter litt diskusjon ble det enighet om at man viderefører «ingen 
nevnt – ingen glemt» som prinsipp for å ikke nevne enkelte frivillige med navn.  
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Det ble foreslått at Diakonihusets årsmelding tas ut av årsmeldingen slik at 
årsmeldingen for Hunn menighet i større grad synliggjør arbeidet som skjer i 
menigheten.  
 
Vedtak  

Årsmeldingen for 2023 godkjennes med følgende endringer: 
- Årsmeldingen for Diakonihuset tas ut og blir et eget vedlegg 
- Skrivefeil rettes opp 

 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

25/24 Bygudstjeneste 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 25.04.2024 25/24 

 
 
Saksorientering 
Bygudstjenesten på Gjøvik gård har vært en del av bylivsdagene. Det er Hunn, 
Engehaugen og Gjøvik menigheter som har gått sammen om bygudstjenesten, og 
den har blitt en godt etablert gudstjeneste med godt oppmøte. ByenVår Gjøvik har 
sørget for stoler, scene og teknikk, og kirkekaffe har man kunnet kjøpe på 
Drengestua. Bygudstjenesten har på den måten vært lite ressurskrevende for 
menighetsrådene. Tidlig i januar kom det imidlertid frem at Gjøvik kommune ikke vil 
arrangere bylivsdager i 2024, og da må også menighetsrådene vurdere hva som skal 
gjøres med bygudstjenesten.  
 
Sokneprest i Gjøvik, Ole Jacob Nyhus, har vært i kontakt med Sommerslagere for å 
høre om det finnes en mulighet for å låne Sommerslagerteltet til bygudstjenesten. 
Her var det positiv respons, og beskjed om at man kan låne teltet uten kostnad. Rigg 
og teknikker krever imidlertid en person på jobb, og de ser for seg å fakturere 2.000,- 
eks. mva for det. Delt på tre menighetsråd blir dette i underkant av 850,- inkl mva. 
 
Ønsker Hunn menighetsråd å gjennomføre bygudstjeneste 18.08.24 i 
Sommerslagerteltet sammen med Gjøvik og Engehaugen menigheter?  
 
 
Forslag til vedtak 
Hunn menighetsråd ønsker / ønsker ikke at bygudstjenesten holdes i 
Sommerslagerteltet 18. august 2024. 
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Møtebehandling 

Hunn mh-råd er positive til at det arrangeres bygudstjeneste selv om byfesten ikke 
avholdes i regi av Gjøvik kommune.  
 
Det må avklares om rådene skal stå for kirkekaffen eller om tidl. Drengestua skal ha 
den.  
 
Vedtak  

Hunn menighetsråd ønsker at bygudstjenesten holdes i Sommerslagerteltet 18. 
august 2024.  
 
Hunn mh-råd kan også stille med ressurser til å bake kaker om det er behov for det.  
 

[Lagre vedtak]  

 

 

26/24 Evaluering Bispevisitas 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 25.04.2024 26/24 

 
 
Saksorientering 
Bispevisitas ble gjennomført i Gjøvik kirkekommune i uke 10 og 11 med et 
sammensatt og variert program som viste frem ulike sider ved menighetene i 
kirkekommunen. I Hunn sokn var biskopen med på menighetsrådsmøte, 
superonsdag og formiddagsgudstjeneste.  Biskopen deltok også på en rekke 
arrangementer hvor Hunn menighet / Hunn mh-råd var til stede.  
 
Videre var det visitasgudstjeneste i Gjøvik kirke 17. mars med påfølgende kirkekaffe 
på Ynglingen. Her holdt biskopen sitt visitasforedrag, og biskopens 15 punkter med 
utfordringer fra dette foredraget ligger vedlagt saken. De 15 punktene vil bli jobbet 
med både på rådsnivå og blant de kirkelige ansatte. Mer informasjon om dette vil 
komme etter fellesrådsmøtet 9. april. Rådsleder kan informere fra fellesrådsmøtet i 
møtet.  
 
Hunn mh-råd må gjerne si noe om hvordan de har opplevd visitasen. Hvordan 
opplevdes for eksempel menighetsrådsmøtet med biskopen? Har menighetsrådets 
medlemmer deltatt på arrangementer under visitasen de ønsker å trekke frem? Er 
det noe rådet har savnet innholdsmessig? Hva sitter menighetsrådet igjen med nå 
som visitasen er gjennomført? 
 
Forslag til vedtak 
Hunn mh-råd evaluerer Bispevisitas 2024: 

- . 
- . 
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Møtebehandling 

Biskopen hadde gjort et godt inntrykk ifm sin visitas. Lyttende, «fremoverlent», 
mottakelig for innspill, inspirerende, jovial, oppriktig glad for å bli kjent med nye 
mennesker var karakteristikker som ble nevnt. Morgenmessen i Hunn var flott. Veldig 
hyggelig og flott med koret.  
 
Biskopen hadde også god kontakt med barna på Superonsdag. Alt i alt gjorde han et 
godt inntrykk og visitasen var en fin anledning til å bli kjent med han i ulike 
sammenhenger.  
 
Bjørg Antonsen refererte også kort fra Fellesrådets evaluering av visitasen. Der ble 
det blant annet fremhevet det gode møte biskopen hadde hatt med Gjøvik kommune.  
 
Bjørg informerte også om «veien videre» for de 15 utfordringene som biskopen har 
gitt. Leder og nesteleder i Fellesrådet vil kalle inn til et møte med alle rådslederne 
hvor man sammen ser på disse utfordringene og også et tidligere prosjekt man kalte 
«Fremtidens kirke i Gjøvik». Dette kommer vi tilbake til når møtet har vært avholdt.  
 
Vedtak  

Det ble ikke fattet vedtak i saken. Punkter som kom frem er gjengitt i 
møtebehandlingen.  
 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

27/24 Kort evaluering av fasteaksjonen 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 25.04.2024 27/24 

 
 
Saksorientering 
Tirsdag 19. mars ble fasteaksjonen 2024 arrangert. I forkant hadde rådet bestemt at 
Jens skulle kjøpe inn boller og Gry Ragna og Johs skulle delta fra mh-rådet. 
Saksbehandler hadde klargjort «ringeliste», dvs strimler med navn/tlf-nummer som 
konfirmantene kunne ringe til når de ikke hadde flere på sine egne lister.  
 
I den digitale bøssen på Spleis har det kommet inn 19.579,- som er noe ned fra 2023 
da det kom inn 24.045,- 
 
 
Forslag til vedtak 
Hunn mh-råd har følgende evalueringspunkter: 



 11  

- Var det nok frivillige? 
- Var det nok boller/saft? 
- Fungerte det tekniske? 
- Var det nok telefonnumre og fungerte det bra med at ringelisten var delt opp i 

strimler? 
- Hvordan var inntrykket av konfirmantenes opplæring, engasjement og 

gjennomføring? 
- Hva kan eventuelt forbedres til neste år? 

 
 
Møtebehandling 

Alt i alt et godt gjennomført arrangement. Men det er ønskelig med noe mer kvalitet 
og struktur.  
 
Det virket som ungdommene var en god og homogen gruppe.  
 
Vedtak  

Hunn mh-råd har følgende evalueringspunkter: 
- Var det nok frivillige? 

Ja 
 

- Var det nok boller/saft? 
Ja 
 

- Fungerte det tekniske?  
Ja 
 

- Var det nok telefonnumre og fungerte det bra med at ringelisten var delt opp i 
strimler? 
Ja. Noen tok nok flere enn andre. Kanskje man kan være enda flinkere til å oppfordre 
de som anser seg ferdige med å ringe til å ringe flere personer.   
 

- Hvordan var inntrykket av konfirmantenes opplæring, engasjement og 
gjennomføring?  
Ungdommene må få bedre opplæring. Både ift gjennomføring og hva de skulle si. De 
bør ha en standard frase de skal si. Flere i rådet opplevde noe uklart budskap når de 
ble oppringt.  

 
Saksbehandler sender evalueringen til Trosopplæringen og ber de tar det med seg til 
neste års planlegging.  

[Lagre vedtak]  
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28/24 Demenskoret i gudstjeneste 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 25.04.2024 28/24 

 
 
Saksorientering 
Demenskoret er invitert til å delta i en gudstjeneste. Sokneprest, leder og 
saksbehandler har sagt OK til å dekke utgifter med inntil 5000,- selv om det ikke er 
satt av i budsjettet.  
 
Rådet må ta stilling til om dette er noe de ønsker i fremtidige gudstjenester. I så fall 
må det legges inn i budsjettet. 
 
Forslag til vedtak 
Hunn mh-råd ønsker at Demenskoret skal delta i en gudstjeneste pr år og 
innarbeider dette i sitt budsjett. 
 
 
Møtebehandling 

Jens fortalte litt om hva Demenskontoret i Gjøvik er. Han påpekte at det er andre kor 
som deltar som ikke får dekket sine utgifter. Men så er kanskje Demenskontoret 
ekstra viktig mtp at mange demente noen ganger blir passive i samfunnet.  
 
Vedtak  

Hunn mh-råd ønsker at Demenskoret skal delta i en gudstjeneste pr år og 
innarbeider dette i sitt budsjett. 
 
Hunn mh-råd er også positive til at Demenskoret deltar i gudstjenesten 29. 
september 2024 med en kostnadsramme på 5.000,-.  
 

[Lagre vedtak]  
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29/24 17.-mai-arrangement i regi av ByenVår Gjøvik 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 25.04.2024 29/24 

 
 
Saksorientering 
Fra ByenVår Gjøvik har menighetsråd og diakoniutvalg fått følgende forespørsel via 
Diakonihuset: 
 
Byen Vår Gjøvik arrangerte i fjor 17. mai-fest for byens borgere som ikke hadde noe 
eget opplegg. Dette arrangementet var sammen med bla Frelsesarmeen og Marita 
Gjøvik. I år har vi i Den norske kirke sammen med flere organisasjoner blitt invitert 
inn, og står som medarrangører. Kommunestyret har bevilget 30.000,- og Strand 
hotell står for grilling av mat.  
 
17. mai er en tradisjonsrik dag, og mange har faste opplegg den dagen, men 
Diakonihuset ber om hjelp til følgende:  

• Hjelp til å rigge/ pynte kvelden før.  

• Noen som deltar i miljøet under festen. 16-20.00. Her kan en dele økta i to dersom en 

har mulighet til å stille på deler av arrangementet.  

• Være med å rydde opp etterpå, dvs. fra ca. 19.30 og utover.  

 
Henvendelsen er også sendt pr mail til rådsmedlemmene og diakoniutvalget i forkant 
av møtet, slik at alle har hatt god mulighet til å avklare om man har mulighet selv eller 
om man kjenner noen som har mulighet. 
 
 
Forslag til vedtak 
Hunn mh-råd og diakoniutvalget i Hunn utfordres til å finne frivillige slik at 
arrangementet kan gjennomføres.  
 
 
Møtebehandling 

Rådet var enige om at dette er et positivt tiltak, men at det kan være krevende å få 
tak i ressurser på en så tradisjonsrik dag.  
 
Vedtak  

Hunn mh-råd oppfordre de som har mulighet til å ta direkte kontakt med arrangørene. 
 

[Lagre vedtak]  
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30/24 Gullkonfirmanter 2024 - ny ordning for å finne 
gullkonfirmantene 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 25.04.2024 30/24 

 
 
Saksorientering 
Tidligere har saksbehandler benyttet oppslag i folkeregisteret for å finne 
gullkonfirmantene som er skrevet i kirkebøkene. Denne oppslagsmuligheten har man 
ikke lenger. Det må derfor være en annen måte å finne adresser til 
gullkonfirmantene.  
 
Kirkekontoret kan være behjelpelig med å lage en navneliste ut fra kirkebøkene. Men 
det å finne adresser (og riktig etternavn på mange av dem som har giftet seg) må nå 
organiseres på en annen måte. Saksbehandler ber om forslag fra mh-rådet hvordan 
man på best måte kan nå flest mulig av gullkonfirmantene.  
 
 
Forslag til vedtak 
Saken legges frem uten forslag til vedtak 
 
 
Møtebehandling 

Se vedtak 
 
Vedtak  

Mh-rådet var enige om at selve arrangementet skal gjennomføres som vanlig for 
gullkonfirmantene. Saksbehandler lager liste basert på kirkebøkene. Bjørg, 
Gunnstein og Jens finner etter det navn blant gullkonfirmantene som de mener kan 
utgjøre en komite.  
 

[Lagre vedtak]  
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Orienteringssaker 

31/24 Orienteringssaker i møtet 21. mars 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 25.04.2024 31/24 

 
 
Saksorientering 
Følgende orienteringssaker er aktuelle i møtet: 
- Bjørg Antonsen orienterer fra samrådsmøte (se vedlagte møteinnkalling) 

Bjørg fortalte litt fra møtet. Flere er kritiske til prosessen og tidsfrister. Det er 
heller ikke helt uproblematisk at møtet har en veldig uformell form, blant annet 
med manglende protokollføring 

 
- Tilsetting av ny prost i Toten prosti 
 
- Det er avskjedsgudstjeneste for sognepresten i Vardal og Bråstad, Roger 

Brevik, søndag 5. mai kl. 11:00. 
 Det ble orientert om at innsettelsesgudstjenesten er samme dag (søndag 5. 

mai) kl. 18:00 i Gjøvik kirke 
 
- Ifm felles kirkedag Kr. Himmelfartsdag 9. mai, har Bråstad mh-råd gitt beskjed 

at de ønsker å ta ansvar for dette (i motsetning til tidligere hvor alle rådene har 
bidratt).  

 
- Signert protokoll årsmøte Be og Hør 2023 
 
- Biskopens visitasforedrag i Gjøvik (15 sider) 
 
- «Takk for gaven» fra Hilde Engevold 
 
- Protokollen fra dette og seinere møter vil også inneholde saksorienteringen. 

Det gjør at protokollen blir mer omfattende, men også lettere å lese i og med 
at saksorienteringen, møtebehandlingen og vedtaket er i ett og samme 
dokument. 

 
- Avtale mellom Be og Hør og Gjøviks blad. Jens Dale vil orientere nærmere i 

møte ved behov 
 Det ble orientert om dette tidligere i møtet 
 
Forslag til vedtak 
Orienteringssakene tas til orientering 
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Møtebehandling 

Noen av orienteringssakene ble gjennomgått. Informasjon, kommentarer og innspill i 
møtet, er skrevet i kursiv i hvert punkt over 
 
Vedtak  

Orienteringssakene tas til orientering 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

 
Eventuelt 

Det er ønskelig at Bram spiller til «Fagert er landet» og «No livnar det i lundar» på 
frivilligfesten. Jens gir beskjed.  
 
Saksbehandler sender ut påminnelse om dugnaden til de på frivilliglista vi har 
mailadresse til.  
 
Gunnstein informerer fra Kirkemøtet på neste mhr-møte.  
 
Svein informerer fra møtet på bispegården 4. mai 2024 på neste mhr-møte. 


